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Skolebestyrelsesmøde - Bymarkskolen 

07/05- 2025 kl 17.45-19.45 – Fysisk møde 
 

 Referat: Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: Skolebestyrelsen, samt skolens ledelse. 

 

Mødeleder: Per 

Referent: Fie 

Afbud: Claudia 

NR.  Emne Ansvarlig Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1079 Kommentar og godkendelse af referat og dagsorden Alle  Beslutning  Referat og dagsorden er godkendt 

1080 Opfølgning fra sidste møde 

 
 

Alle  

   Drøftelse &    

   beslutning 
 

 
Status skolefest (FE) 
- Der er mange tilmeldinger til både 

skolefesten og den store bagedyst. 
Forældre fortæller ved tilmeldinger på 
kontoret, at de er glade for, at det er en 
samlet dag. 
 

Legeplads, SFO-skur – hvordan kommer vi 
videre ifht. økonomi/ hvordan kommer vi 
ikke videre (OS) 
- Vi kan ikke komme videre med 

legepladsen på nuværende tidspunkt. 
- Vi afventer, og kunne senere kigge på 

muligheder for evt. leasing, hvis vi fortsat 
er bremset i at komme videre. 

- Vi kigger på økonomien til 5/9 ift. om der 
kan laves forbedringer/SFO-skur vedr. 
den indmeldte økonomi 

 
Ansættelsesproces (OS) 
- Der skal ansættes en ny skoleleder, og 

stillingen slås op lige efter sommerferien 
med ansættelse 1. november. 
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- Der er Rebecca Abl konsulent er ved at 
lave proces. 

- Rikke Kallestrup og Pia Juncher deltager 
som forældrerepræsentanter 

- Omar kontakter Berit ift. mulig 
inddragelse af elevrådet  

1081 Evaluering af dialogmøde 

 
OS/FE 

 
Evaluering og 

Indhold 
 
 

 

Bestyrelsen har haft en oplevelse af, at det 
var et fint møde, men den gensidige dialog 
manglede pga. oplæggene og måden vi var 
placeret på, hvor det var de enkelte 
bestyrelser for sig. 

Det var uklart at papirerne var referater til 
politikerne, og det ville have været dejligt, 
hvis det havde været tydelig. 

Vi fik nogle gode drøftelser i bestyrelsen 
indbyrdes. 

Der var en god dialog med den politiker, der 
kom hen til bordet. 

Elevrådsrepræsentanten oplevede, at det var 
en godt møde og kunne godt tænke sig, at 
der havde været en elev mere med. 

Tidspunktet var godt ift. at få elevrødderne 
med, men det kunne fint starte 17.30 i 
stedet, så var det nemmere at nå. 

1082 

Juniorklubber i Mariagerfjord Kommune. 
Besøg fra Jens Amtoft Christensen. (Viceskoleleder i 
Ungdomsskolen, driver nuværende juniorklubber) 
Jens orienterer om de tilbud, og muligheder der er i 
Mariagerfjord Kommune pt. 

OS/Jens 

Inspirations-
oplæg 

 

Jens fortæller, at kerneopgaven er at arbejde 
med unges fritid fra som udgangspunkt 13-18 
år, og derudover har de praktikklassen og 
erhvervsklassen som undervisningstilbud 
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Juniorklubber – Rest fra 
kommunesammenlægningen. Der er nogle 
steder i kommunen, der har juniorklubber i 
dag: Arden, Hadsund og Als er der i 
øjeblikket. 
 
Juniorklubberne er flot besøgt i de tre steder, 
og der er lokalefællesskab med 
ungdomsskolen de tre. 
Det er et fristed og ikke en pasningsordning, 
og det betyder, at der er andre forventninger 
om, at man kan klare sig selvog nogle gode 
aktiviteter. 
 
Ungdomsskolen har ikke økonomi til at drive 
det uden bevilling. 
Mariager Skole har to prøvegange op i mod 
sommerferien for at undersøge muligt 
grundlag. 
 
Juniorklub 2 dage om ugen på BYM: 
- Fra 13.50-ca 17.00 
- Lille kontingent (400kr for en sæson 22 

uger – 1/10 til 31/3) 
- Udgifter ca 134.000kr for en sæson med 

to åbningsdage om ugen. 
 
Hvor skal rammerne være 
- Vil de unge flytte sig? 
- Må de unge flytte sig? 
 
Kunne vi tænke os at prøve det – inddragelse 
med elevrådet. 

1083 Juniorklub – bestyrelsen drøfter det, vi har hørt. 
OS/FE/Alle 

Drøftelse  
Bestyrelsen drøfter Jens´ oplæg, og de 
informationer han kom med. Bestyrelsen er 
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meget positivt stemt over for mulighederne 
og er opmærksomme på den gode opbakning 
blandt forældrene, og tænker at det vil være 
skønt med muligheder. 
 
Jesper, Michelle og Rikke K bliver 
forældrerepræsentanter for samarbejdet 
med ungdomsskolen. 
 
Omar skriver til Jens med kontaktpersoner 
for forældrene og ledelsen på Bymarkskolen, 
da vi ønsker at arbejde videre 
prøvehandlinger. 

1084 
Skolebestyrelsens årsberetning, status, 
færdiggørelse og udsendelse 

FE Aftaler/ 
beslutning 

 Den er sendt ud på aula og på facebook. 

1085 
Nyt fra ledelse 
- personalenyt, en medarbejder stopper. 
- Trøjer? 

Omar og Fie 

Info  

En medarbejder har sagt op, da 
vedkommende var flyttet langt væk fra 
arbejdspladsen og derfor har fået job tættere 
på. Derfor slås en stilling op med fagene 
matematik, natur/teknik og idræt. 

Omar vil på næste møde fremlægge, hvordan 
man kan koordinere og arrangere skoletrøjer. 

1086 
Eventuelt 
- Antimobbestrategi 
- Parkeringsplads 

Alle 

Info  

- Hvornår sættes vores antimobbestrategi 
i spil. Vi drøfter de mange perspektiver 
og vigtigheden af at håndtere trivslen. 
Der skal være en opmærksomhed på, at 
forældrene ofte ikke kan få det fulde 
billede af konflikterne. Det anbefales, at 
bestyrelsen fører tilsyn med 
antimobbestrategien til august. 
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- Henvendelse fra forældre omkring 
handicapparkering og pladsen. Det tages 
med videre i henhold til skiltningen. 

 
Punkter til kommende møde: 
 
 
Næste møder:   
Datoer skoleåret 24/25  Datoer skoleåret 25/26 

13/08-24 - 18.30-21.00   

26/09-24 - 18.30-21.00 

24/10-24 - 18.30-21.00 

20/11-24 - 18.30-21.00 

17/12-24 - 18.00-2100 

29/01-25 - 18.30-21.00 

26/02-25 - 18.30-21.00 

25/03-25 – 18.30-21.00 

07/05-25 - 17.45-19.45 

17/06-25 - 18.00-21.00 


